

# 團年春茗

SPRING BANQUET

牛油焗大蝦

Fried Prawns with Butter Sauce

上湯本地龍蝦

Fried Lobster with Superior Soup

龍躉兩味

蕃茄龍躉湯

Tomato & Giant Grouper Soup

翡翠炒龍躉球

Sauteed Sliced Giant Grouper with Vegetable

蒜蓉蒸元貝

Steamed Scallops with Garlic Sauce

蠔皇扣鮑魚

Braised Abalone with Oyster Sauce

紅燒脆皮BB鴿

Roasted Crispy Pigeon

南丫蝦羔炒飯

Fried Rice with Fermented Shrimp Paste

每席8位用

\$2,488

每席6位用

\$1,898

每席4位用

\$1,298

\* 菜價包括茶芥及加一服務費，3天前繳付全額費用可獲贈蜂蜜檸檬特飲HK\$98/1L

Inclusive of 10% service charge & Tea & Table Sauce; 3 days advance with full payment complimentary Honey Special Beverage HK\$98/1L

。供應期由2021年2月2日起。推廣期有限，菜式如有更改或暫停，恕不另行通知。此菜譜不能與其他優惠同時使用。菜譜菜式、贈送飲品恕不更改。  
。優惠需預早3天前預訂並繳付全額訂金。全日供應，不設廳房。南丫天虹海鮮酒家保留最終修改之權利。  
。Menu valid start from Feb 2, 2021。Limited promotion period, menu items may change without advance notice。This menu cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/coupons。No changes on the menu is allowed。Early-bird offer must be reserved at least 3 days in advance with full-payment deposit。The menu is applicable whole day, but not to be consumed in private room。Lamma Rainbow Seafood Restaurant reserves the right of all final decisions

Info

南丫島索罟灣第一街1A-1B,23-27號地下  
1A-1B,23-27,First Street,Sok Kwu Wan, Lamma Island

(852) 2982-8100  
www.lammarainbow.com

餐廳提供免費賓客專船接載服務，歡迎致電查詢  
Restaurant offers Free Ferry service, please call for inquiries



南丫天虹  
Lamma Rainbow